



27 June 2018 (Wednesday) 2018年6月27日 星期三

Venue: Hall 3 - Stage 1 地點: 3 號館舞台 1

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
12:00 - 12:30	<p>Albania Wine Presentation 阿爾巴尼亞葡萄酒推介會</p>
14:00 - 15:00	<p>Caucasus Georgia 'Silk Road - Belt & Road': Emerging Country in Culture, Trading & Investments Opportunities 格魯吉亞 絲路從現：「機遇」「通商」 從文化開始</p> <p>Mr. Koba Nadareishvili 李康柏先生 Founding President and Executive Chairman - Georgian Culture Asia Association 格魯吉亞文化（亞洲）協會創會主席及執行會長</p> <p>Mr. Koba Nadareishvili is an international business expert with a global network of operations and customers spanning China, Hong Kong, Germany, the Czech Republic and Japan. In 2005, he set up his own Georgian wine and spirits business in Hong Kong and China. The company owns over 70 hectares of vineyards and a winery in Kakheti, Georgia and a further 100 hectares of farmlands in Western Georgia dedicated to growing kiwi fruit, hazelnuts and figs. Mr. Koba is an expert in the wine industry, possessing in-depth knowledge from grape plantation and harvesting to historical and contemporary techniques of wine making.</p> <p>李康柏先生是一名商人及葡萄酒專家；核心業務為葡萄酒業。他的生意遍佈中國、香港、德國、捷克和日本。李康柏先生自 2005 年開始於香港及中國內地發展其葡萄酒事業。公司擁有超過 70 公頃葡萄園（優質微區），在格魯吉亞西面擁有超過 100 公頃的果園，以種植奇異果、榛子果仁和無花果為主。李康柏先生於葡萄酒界累積多年的經驗，深知各國的釀製技術，對種植至釀製成佳釀，均有專業及獨特見解和認識，被譽為葡萄界別的專家。</p> <p>Language 語言: Cantonese 中文</p>
15:30 - 18:00	<p>One Belt One Road 'Tea Ceremony & Commerce' Experience the Life 「一帶一路」「茶道與商路」品味人生</p> <p>Mr. Pun Pei Chiu, Rich 潘彼超先生 President - Hong Kong (Int'l) Modern Agricultural & Investment Promotional Association Chairman - The Association of Chinese (Tea) Culture of HanTang 香港（國際）現代農業與投資促進會主席 漢華中華（茶）文化協會會長</p> <p>Mr. Pun Pei Chiu, Rich, is a Ineta, contemporary tea artists, potters, tea culture promoter, the Founder of 'KMH' brand, an international renowned molding designer, and a contemporary tea ceremony enthusiast. He started his career development in Africa since 1978. In 1993, he started the tea partnerships and culture promotion activities. In 2003, he expanded the 'KMH' platform in China and Hong Kong to further promote health benefits of tea drinking.</p>
Host 主辦機構：	<p>Co-organizer 協辦機構： Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司</p>



THE FIRST BELT AND ROAD
INTERNATIONAL FOOD EXPO (HONG KONG) CUM
THE BELT & ROAD AGRIFOOD & TRADE SUMMIT

首屆香港一帶一路國際食品展暨
一帶一路農食品產業及貿易高峰論壇

香港，亞洲國際博覽館

ASIAWORLD-EXPO, HONG KONG

27 - 29 / 6 / 2018



潘彼超先生別名夕陽紅、稻田有水，當代茶藝師，陶藝家，茶文化推廣者。

香港（國際）現代農業與投資促進會會長，漢唐中華（茶）文化協會主席，國茗軒品牌創始人，國際著名模塑設計家，當代茶道愛好者。1978年遠赴非洲發展，1993年開展以茶會友和茶文化推廣活動。2003年於中港兩地拓展“國茗軒”平台，全面深化茶文化內涵和宣揚茗茶與健康等活動。

Language 語言: Cantonese 廣東話

Host 主辦機構：



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



(Wholly-owned subsidiary
of China National Agricultural
Exhibition Center)
(全國農業展覽館全資公司)

Co-organizer 協辦機構：

香港商報

Hong Kong Commercial Daily
香港商報

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話：+852 2370 0829

Fax 傳真：+852 2370 0072

Email 電郵：brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站：www.brifexpo.com

Address 地址：Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室



THE FIRST BELT AND ROAD
INTERNATIONAL FOOD EXPO (HONG KONG) CUM
THE BELT & ROAD AGRIFOOD & TRADE SUMMIT

首屆香港一帶一路國際食品展暨
一帶一路農食品產業及貿易高峰論壇

香港·亞洲國際博覽館

ASIAWORLD-EXPO, HONG KONG

27 - 29 / 6 / 2018



27 June 2018 (Wednesday) 2018年6月27日 星期三

Venue: Hall 6 - Stage 2 地點: 6號館舞台 2

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
12:00 - 13:30	<p>Press Conference 新聞發佈會 International Growers Standards Organization 國際農民標準組織</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
14:00 - 16:00	<p>The 1st HKAGEF Belt & Road International Family Healthy and Silver Group Star Brand & Excellence Awards Ceremony cum Forum 首屆 HKAGEF 友善社區關愛聯盟·「一帶一路」國際健康家庭銀髮族星級品牌大獎競逐·頒獎典禮 暨 研討會</p> <p>Hong Kong Age Friendly Communities Quality Life and HealthCare Alliance 香港國際友善社區健康生活關愛聯盟</p>
16:30 - 17:30	<p>Halal - Malaysia's Unique Value Proposition 清真 - 馬來西亞的獨特價值</p> <p>Ms. Ezzwane Ahmad, Trade Commissioner - Consulate General of Malaysia - Trade Section 馬來西亞總領事館 - 貿易部商務專員</p> <p>Ms. Ezzwane Ahmad is the Trade Commissioner of the Consulate General of Malaysia in Hong Kong and Macau, overseeing the bilateral trade and investment relations and promotion of Malaysian products and services in Hong Kong and Macau.</p> <p>Language 語言: English 英文</p>

Host 主辦機構:



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



Co-organizer 協辦機構:



Organizer 承辦機構: FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話: +852 2370 0829

Fax 傳真: +852 2370 0072

Email 電郵: brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站: www.brifexpo.com

Address 地址: Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室



28 June 2018 (Thursday) 2018 年 6 月 28 日 星期四

Venue: Hall 3 - Stage 1 地點: 3 號館舞台 1

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
10:00 - 11:00	BRIFE Awards Prize Presentation Ceremony BRIFE 食品大獎頒獎典禮
11:30 - 12:30	<p>Food Globalization Along the Belt & Road Countries 「一帶一路」國家的食品全球化</p> <p>Chef Martin Yan 甄文達師傅</p> <p>Food brings people together. Spicy foods excite the palate and inspire culinary imagination. Chef Yan takes adventure of the ingredients, spices and talents along the Belt & Road region to present an exciting selection of recipes.</p> <p>As he has done for over 35 years, Celebrity Chef Martin Yan travel around the Belt & Road, shares the best of what he loves from traveling, cooking, and eating through a unique, multi-sensory personal experience. Chef Yan aspires to excite everybody's palates and ignite a passion for culture and tradition in many of the Belt & Road countries. His culinary vision, shaped by over 3,500 culinary TV shows, 32 cookbooks, and the founding of a professional culinary academy in China, makes the appreciation of spicy cuisine an interactive experience. He brings the same engaging, charismatic qualities that make him a global icon to life at the upcoming BRIFE event.</p> <p>民以食為天，食物可以拉近人與人的距離。當中，口感豐富的香辣食品更可引發無限的烹調創意。甄師傅沿著「一帶一路」地區探索並尋找特色食材、香料和烹飪達人，向大眾展現令人興奮的精選食譜。</p> <p>名廚甄文達師傅（Martin Yan）在過往的 35 年不斷在「一帶一路」沿線城市遊走，通過分享獨特的生活體驗，弘揚其烹調及飲食心得。甄師傅致力激發每個人的口味，引發大眾對「一帶一路」國家文化和傳統的熱情。甄師傅參與製作及演出超過 3500 個烹飪電視節目，完成了 32 個食譜，並在中國內地建立了一所專業烹飪學院，傳揚香辣美食文化。甄師傅的個人魅力和特質，將為「一帶一路」國際食品展（BRIFE）2018 這個盛會添光增彩。</p> <p>Language 語言: English and Cantonese 英文及廣東話</p>

Host 主辦機構：



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



(Wholly-owned subsidiary
of China National Agricultural
Exhibition Center)
(全國農業展覽館全資公司)

Co-organizer 協辦機構：



Hong Kong Commercial Daily
香港商報

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話：+852 2370 0829

Fax 傳真：+852 2370 0072

Email 電郵：brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站：www.brifexpo.com

Address 地址：Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室

<p>13:00 - 14:00</p>	<p>Georgia, a Country to Explore and Invest in Along One Belt One Road 發掘格魯吉亞在「一帶一路」的商機</p> <p>Dr. Leung Wing Hang, PHD, Vitus BSc, HKCPECLL, PCLL, PhD, Cchem, MRSC, JP Director - Caucasus Georgia consultancy Company Limited 梁永鏗博士 太平紳士 格魯吉亞顧問有限公司董事</p> <p>Dr. Leung Wing Hang is the Deputy Commissioner and Commanding Officer of Cadet Corps, Auxiliary Medical Service, Governor of the Auxiliary Medical Service Officers' Club Executive Committee, Chairman of Hospital Governing Committee of Ruttonjee and Tang Shiu Kin Hospitals, Hospital Governing Committee Member of Grantham Hospital, Honorary Professor of Business Administration, Caritas Institute of Higher Education and is the Honorary Legal Advisor of more than 10 associations.</p> <p>梁永鏗博士為醫療輔助隊（少年團）副總監、醫療輔助隊長官聯會會監、律敦治及鄧肇堅醫院管治委員會主席、葛量洪醫院管治委員會委員、明愛專上學院工商管理榮譽教授，及為超過 10 個團體擔任榮譽法律顧問。</p> <p>Language 語言: Cantonese / English 廣東話 / 英文</p>
<p>14:30 - 15:30</p>	<p>Whisky presentation 威士忌推介會</p> <p>Cru magazine 釀·生活雜誌</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>
<p>16:00 - 17:00</p>	<p>The Belt and Road: Challenge and Opportunity for Food Trade 「一帶一路」：食品貿易的挑戰與商機</p> <p>Ms. Christine Hong 康安蓓小姐 Industry Engagement, Manager - GS1 Hong Kong 香港貨品編碼協會企業拓展經理</p> <p>MS. Christine Hong has over 10 years experiences in Retail, Procurement, Sales & Marketing, Supply Chain in food industry.</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
<p>17:00 - 18:00</p>	<p>Wine & Gourmet: Belt & Road Business insight 酒着看：「一帶一路」的商機</p> <p>Ms. Handy Chau 周桂嫻女士 Mr. Vincent Wong 黃錦鈞先生 Wine & Spirits Magazine 酒誌</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>

Host 主辦機構：

Co-organizer 協辦機構：

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司



28 June 2018 (Thursday) 2018年6月28日 星期四

Venue: Hall 6 - Stage 2 地點: 6號館舞台 2

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
10:00 - 11:00	<p>The Important Role of Cold Chain Logistics in Food Produce Supply Chain 冷鏈物流對食品供應鏈的重要</p> <p>Mr. Joseph Wong 黃健雄先生 Senior Consultant - Member and HKMMCCI and Shing Kee Godown Logistics Group Limited 香港澳門緬甸工商會會員、勝記倉物流集團有限公司高級顧問</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>
11:30 - 12:30	<p>Opportunities of Emerging Industries and Investment Along Belt and Road 「一帶一路」沿線國家新興產業及投資方向</p> <p>Mr. Terry Su 蘇魯閔先生 Secretary General - Silk Road Economic Development Research Center 絲綢之路經濟發展研究中心秘書長</p> <p>Language 語言: Mandarin 普通話</p>
13:00 - 14:00	<p>Hong Kong Lawyer's role in the 'Belt and Road' Strategy New Industries and Investment Directions in Countries Along the Belt and Road 香港律師在「一帶一路」戰略中的角色</p> <p>Mr. Anthony Lai 賴文俊先生 Managing Partner - DHH & M.C.A. Lai (Qianhai) Law Firm 德和衡賴文俊（前海）聯營律師事務所聯席主任</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>
14:30 - 15:30	<p>Belt and Road with Contemporary Tea Culture 「一帶一路」與當代茶文化</p> <p>Mr. Lo Heng Kong 羅慶江先生 Director - Chinese Tea-ism Association of Macau 澳門中華茶道會會長</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>
16:00 - 17:00	<p>Tatratea – The Purest form of tea liquor from heart of Slovakia 來自斯洛伐克最純淨的茶飲料</p> <p>Ms. Lily Gan Yan Yan 淦燕燕女士 Sales Manager - WON CN Consulting Europe SK 斯洛伐克威旺中歐諮詢有限公司銷售經理</p>
<p>Host 主辦機構: Co-organizer 協辦機構: Organizer 承辦機構: FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司</p>	

	<p>Ms. Lily Gan Yan Yan is the Sales Manager of Won Group China Investment SK s.r.o. and the Director of The Europe and China Friendly Chamber. Ms. Yan is a specialist in brand promotion of trade and investment as well as folk cultures and tourism exchanges between China and Slovakia. She received the Outstanding Performance Award presented by Ambassador BELLA of The Embassy Of Slovak Republic in Beijing for the presentation of TATRATEA in the event of 'Sino-Slovak Tourism and Culture Exchanges' during the 'TATRATEA Charity Night' in support of 'CEEC-16+1' echoing the Belt and Road Initiative policy.</p> <p>滄燕燕女士 斯洛伐克威旺中歐諮詢公司產品銷售經理、歐中友好協會理事。近年來，致力於促進中國與斯洛伐克兩國企業往來貿易合作與投資、中斯文化交流及旅遊發展等事務。具有豐富的商業運營管理經驗，對品牌營銷推廣有獨到見解。2018年1月協助組織「一帶一路」斯中旅遊文化交流暨「塔特拉之夜」公益晚會，為斯洛伐克國寶級利口酒「Tatratea」做品牌推介，受到斯洛伐克駐中國大使館貝拉大使的高度讚揚與表彰。</p> <p>Language 語言: Mandarin 普通話</p>
<p>17:00 - 18:00</p>	<p>How the 'International Food Certification Service' Brings Opportunities to All at Each Stage of the Food Supply Chain in the Belt and Road Initiatives? 「國際食品認證服務」如何在「一帶一路」倡議之下，為各國食品供應鏈上帶來重要機遇?</p> <p>Ms. Miranda Kwan 關靜儀女士 Director - SGS Hong Kong Limited 香港通用檢測認證有限公司認證及企業優化部總監</p> <p>Ms. Miranda Kwan has more than 18 years of management experience in the quality management in the testing, inspection and certification industry, she is responsible for the business development and the overall strategy of the division.</p> <p>Ms. Kwan was awarded with a B.Sc. (Hons) in Chemical Technology and a Master of Business Administration from The Hong Kong Polytechnic University. She is actively participated in the community services and contributed to the society in the years. With her years of contribution, she is now the Vice President of Hong Kong Institution of Certified Auditors.</p> <p>關靜儀女士於檢測及認證業中，擁有逾 18 年品質管理的豐富經驗，現時主要負責部門的整體策略規劃及業務發展規劃等職務。</p> <p>關女士畢業於香港理工大學，並分別成功取得化學科技（榮譽）學士學位及工商管理碩士學位。她熱忱於公益事務，並積極致力參與回饋社會的服務，現更擔任香港專業審核師學會副會長一職。</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>

Host 主辦機構：



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



(Wholly-owned subsidiary
of China National Agricultural
Exhibition Center)
(全國農業展覽館全資公司)

Co-organizer 協辦機構：



Hong Kong Commercial Daily
香港商報

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話：+852 2370 0829

Fax 傳真：+852 2370 0072

Email 電郵：brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站：www.brifexpo.com

Address 地址：Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室

29 June 2018 (Friday) 2018 年 6 月 29 日 星期五

Venue: Hall 3 - Stage 1 地點: 3 號館舞台 1

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
10:30 - 11:30	<p>New Trend of Sustainable Consumption: Fairtrade Licensing & Sourcing 可持續消費新趨勢：公平貿易認證及採購</p> <p>Ms. Elaine So 蘇燕平女士 Business Development Manager - Fair Trade Hong Kong 香港公平貿易聯盟業務發展經理</p> <p>Ms. Elaine So graduated from Bachelor of Business Administration (Applied Economics) of Hong Kong Baptist University. Passionate about sustainable economy, she has joined the Fair Trade movement since 2012. She has visited the producers in Indonesia and mainland China. Through her business developing work in Fair Trade organization, she hopes to promote Fair Trade economy, to ensure producers in the developing world can receive their fair share of income, alleviate poverty, reduce inequality, and contribute to a sustainable future.</p> <p>蘇燕平女士於香港浸會大學工商管理學系 - 應用經濟學科畢業。基於對發展可持續經濟的抱負，她自 2012 年加入公平貿易運動。她曾親身探訪印尼及中國內地的生產者，期望透過於公平貿易組織的業務發展工作，推動公平貿易經濟，使發展中國家的生產者得到合理回報，緩解貧窮及社會不均，並建設可持續發展的未來。</p> <p>Language 語言: Cantonese/ Mandarin 廣東話/ 普通話</p>
11:30 - 12:15	<p>How Plant Based Business operates in Asia in Line with the Belt and Road 素食產業經營如何走上「一帶一路」</p> <p>Ms. Shara Ng 伍月霖女士 Secretary General - Asia Pacific Vegetarian Union 亞太素食聯盟秘書長</p> <p>Ms. Shara Ng, the Secretary General of Asia Pacific Vegetarian Union, and well known as the Founder and current Chairman of the Vegan Association, Founder and Advisor to Meat Free Monday Programme, Co-founder and current Honorary Secretary of the Organizing Committee of Hong Kong Vegfest, Founder and Publisher of GOVEG magazine (a free bilingual vegan magazine) in Asia. She is committed to promoting a plant-based diet in care and protection of the environment on a global basis and she is also a renowned speaker at various local and international forums and advisor to various organization including the LOHAS Association of Hong Kong.</p> <p>亞太素食聯盟秘書長伍月霖女士在香港推廣素食超過十年，香港素食嘉年華與香港無肉日發起人推動週一無肉日，並於世界各地配合當地團體一起分享素食資訊，舉辦亞洲與東南亞議會，推動各國文化一起配合素食業發展。</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
Host 主辦機構:	Co-organizer 協辦機構: Organizer 承辦機構: FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

<p>12:15 - 13:00</p>	<p>A Reliable Laboratory as Partner for Your Belt and Road Journey 讓實驗室成為您的「一帶一路」伙伴</p> <p>Mr. Richard Fung 馮念慈先生 ALS Technichem (HK) Pty Ltd</p> <p>Mr. Richard Fung is one of the founding employees of ALS Hong Kong. The Hong Kong operation was started back in 1994. During the last 24 years, the laboratory has been diversified from the provision of environmental testing to various areas including the testing of Chinese medicines, food, olfactory sensory and others. The laboratory is especially kin in the method development of pesticides testing in fruit and vegetable products. In recent years, the laboratory has become one of the major hub testing laboratories of the global ALS group in Asia.</p> <p>馮念慈先生是 ALS 香港創始成員之一，其業務始於 1994 年。經過 24 年的默默耕耘，ALS 香港已由主力環境檢測業務發展至多元化檢測項目，涵蓋中藥、食物、嗅覺感觀測試等，尤其是在蔬果除害劑檢測上走在前列。近年，ALS 香港已成為 ALS 集團中亞洲區主要測試中心之一。</p> <p>Language 語言: Cantonese / Mandarin / English 廣東話 / 普通話 / 英文</p>
<p>13:30 - 14:30</p>	<p>Why The World's Oldest Wine has 8,000+ Years of History 為什麼世界上最古老的葡萄酒有 8000 多年的歷史</p> <p>Ms. May Ching Yee Wong 黃靜綺女士 Founder Chairman - Georgian Wine (Asia) Association 格魯吉亞葡萄酒（亞洲）協會創會主席</p> <p>Ms. May Ching Yee Wong is the Founder Chairman of Georgian Culture (Asia) Association, Committee Member and Ministry of Foreign Affairs of Institution of Dining Art, and the Director of Hong Kong Industrial & Commercial Association</p> <p>黃靜綺女士為格魯吉亞文化（亞洲）協會創會主席、稻苗學會（外務部）執委及香港工商總會會董。</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>

Host 主辦機構：



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



(Wholly-owned subsidiary
of China National Agricultural
Exhibition Center)
(全國農業展覽館全資公司)

Co-organizer 協辦機構：



Hong Kong Commercial Daily
香港商報

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話：+852 2370 0829

Fax 傳真：+852 2370 0072

Email 電郵：brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站：www.brifexpo.com

Address 地址：Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室



29 June 2018 (Friday) 2018年6月29日 星期五

Venue: Hall 6 - Stage 2 地點: 6號館舞台 2

Time 時間	Topic/ Speaker 主題/ 講者
10:30 - 11:30	<p>Scotland - A Land of Food and Drink 美酒佳餚之地 - 蘇格蘭</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
11:30 - 12:30	<p>Investment Opportunities 投資機遇推介會</p> <p>Mr. Abdul Qadir Memon Consul General - Consulate General of Pakistan Hong Kong 巴基斯坦駐港總領事館總領事</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
12:30 - 13:30	<p>The Taste of 3D Food? 3D 食物的滋味?</p> <p>Beets Limited</p> <p>Beets Limited is a Hong Kong based company with the mission to bring the world's modern Maker culture to Hong Kong. Apart from bringing in the latest and state of the art technology and tools for innovation, we also provide a one-stop-shop consultation and support service to our customers. We want to give the community a distinct competitive advantage on innovation and unlock creativity in the young generation.</p> <p>Language 語言: English 英文</p>
13:30 - 14:30	<p>Radio Frequency Identification (RFID) General Chamber of Commerce Seminar 射頻識別總商會推介會</p> <p>1. The Establishment and Missions of RFIDGCC 商會成立及宗旨 Mr. Harold Lam 林澤天先生 Founder President - RFIDGCC 射頻識別總商會創會會長</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p> <p>2. Green Packaging 綠色包裝方案 Mr. Byron Yeung 楊澤先生 Vice President - Far East, Mainetti (HK) Limited 香港萬美有限公司</p> <p>Language 語言: English 英文</p> <p>3. Introduction of RFID Hardwares for Food Logistics 食品物流的射頻識別硬件介紹 Mr. Cyrus Chan 陳家榮先生 Territory Account Manager, Hong Kong - Zebra Technologies (Hong Kong) Ltd. 斑馬技術(香港)有限公司</p> <p>Language 語言: Cantonese 廣東話</p>
Host 主辦機構:	<p>Co-organizer 協辦機構: Organizer 承辦機構: FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司</p>



<p>4. The Arts and Science behind Digital Signage Mr. Bernard Lee 李本立先生 BlueSky Information Technology (Int'l) Co., Ltd. 藍天資訊科技（國際）有限公司 Language 語言: Cantonese 廣東話</p> <p>5. NST Smart Packaging 智能包裝 Ms. Gigi Ng Neway Smart Technology (Int'l) Co., Ltd. 中星智能科技（國際）有限公司 Language 語言: Cantonese 廣東話</p> <p>6. Smart Label for Food Supply Chain Mr. Ben Fan 范依民先生* Account Manager - ADT HK Ltd. Language 語言: Cantonese 廣東話</p>

Host 主辦機構：



FMC Exhibition
恒揚展覽策劃



(Wholly-owned subsidiary
of China National Agricultural
Exhibition Center)
(全國農業展覽館全資公司)

Co-organizer 協辦機構：



Hong Kong Commercial Daily
香港商報

Organizer 承辦機構：FMC Exhibition Co. Ltd. 恒揚展覽策劃有限公司

Phone 電話：+852 2370 0829

Fax 傳真：+852 2370 0072

Email 電郵：brifexpo@fmcexhibition.com

Website 網站：www.brifexpo.com

Address 地址：Rm 7-9, 18/F, Sterling Centre, 11 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
香港九龍荔枝角長裕街11號定豐中心18樓7-9室